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Protokoll 
fra møte nr 22 i Forbundsstyret mandag 21. september 2020 
 
Til stede: Kåre Geir Lio President 
 Bente Aksnes 1. visepresident 
 Ingrid Blindheim 2. visepresident 
 Mads Stian Hansen Styremedlem  

 Siv Sødal Styremedlem 
 Siv Øye Carlsen Styremedlem 
 Hanne Hogness Styremedlem  

 Øyvind Indrebø Styremedlem 
 Tonje S. Jelstad Styremedlem 
 Hege Westby Johansen Styremedlem, ansattes representant 

 Jarl Martin Møller Varamedlem 
 Erik Langerud Generalsekretær 
  Per Eirik Magnussen Ass.gen.sek 

 Lise H. Thorstensen Sekretariat 
   
Møtested:  Teams 

 

Møteramme: Kl. 18:30 – 19:00 og 19:40 – 20:10 (Forbundsrådsmøte imellom) 
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Side 2 
 

 
 
Saksnr: 127/19-22 Pågående prosess med TV2 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Organisasjon 
Saksinnleder: Generalsekretæren 
 
I styremøtet deltok også jurist Pål Kleven og kommersiell sjef Jan-Erik Aalbu.   
 
Generalsekretæren viste innledningsvis til den tidligere dialogen og redegjorde deretter 
for den prosess som har pågått i etterkant.  Dernest redegjorde Pål Kleven for de 
juridiske betraktninger som er gjort i avtaleforslaget som nå foreligger.  Jan-Erik Aalbu 
redegjorde videre for avtalens omfang og det kommersielle innholdet etter gjentatte 
forhandlingsmøter.   
 
Forbundsstyret ble gitt anledning til å stille spørsmål til avtalens innhold basert på de 
ovennevntes innledning, samt den tilsendte kontrakten. 
 
Forbundsstyret ga uttrykk for at den framlagte avtalen er svært god, og at den vil tilføre 
norsk håndball god forutsigbarhet som følge av en varighet på 8 år gjeldende fra 
sesongen 2022/23.  Forbundsstyret var videre svært tilfreds med at breddehåndballen vil 
vies stor oppmerksomhet. 
 

FS-vedtak i saksnr 124/19-22: 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til at foreliggende avtale signeres.  Avtalen forblir 
konfidensiell fram til den er kommunisert eksternt.   

 
 


